
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 4
Formand for Konkurrencerådet, Christian Schultz, udtalte i artiklen ”Konkurrenceformand 
venter væsentlig og hurtig effekt af afgørelse”, der blev bragt i Børsen den 25. september: 
”Vi har lavet en rigtig god afgørelse, der forhåbentligt kommer til at betyde rigtig meget for 
konkurrencen – og det gør den med umiddelbar effekt.” Dagen efter, den 26. september, 
udtalte selvsamme Christian Schultz i artiklen ”Årelangt milliardslagsmål om dit realkredit
lån afgjort: »Beklageligt med forbrugerøjne”, bragt i Berlingske: ”Sådan noget tager sin 
tid, men jeg tror på, at priserne bliver lavere ved, at nogle aktører giver nogle banker 
et godt tilbud, og der kommer mere dynamik i branchen”. Kan ministeren oplyse, om 
Konkurrencerådet forventer, at tilsagnsafgørelsen kommer til at have en hurtigvirkende 
effekt, som kommer forbrugerne til gavn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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